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WOJ. śląsKre 

Nr OR-BR.0002.41.2022 

PROTOKÓL Nr XLI/2022 

z czterdziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 27 października 2022 r. w godzinach 15,00-17,02 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 362/XLl/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 r. 

2. Nr 363/XLl/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 364/XLl/2022 w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku 
od nieruchomości. 

4. Nr 365/XLl/2022 w sprawie m1eJscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Postęp. 

5. Nr 366/XLl/2022 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
z 24 listopada 2016 Nr 163/XXV /20 I 6 w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych 
obsługiwanych przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty Samorządowej 

Gminy i Miasta Koziegłowy. 

6. Nr 367/XLl/2022 w sprawie nabycia nieruchomości w Wojsławicach z przeznaczeniem 
pod drogę. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr I do nr 6 do protokołu. 
Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady GiM Koziegłowy : 15 Radnych . 
Radnych obecnych na Sesji: 14. 
Radny nieobecny: 
Pan Marcin Będkowski. 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
- Dyrektor ZEA OS Pani Katarzyna Zychowicz 
- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
- Pracownicy Referatu Finansów i Podatków: Pani Marlena Szwed - Kołodziejczyk, 

Pani Aleksandra Milejska. 
- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku 

od nieruchomości. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Postęp. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości 
Rzeniszów. 

10. Informacja o stanie realizowanych zadań oświatowych w Gminie i Mieście Koziegłowy 
za rok szkolny 2021/2022. 

11 . Przedstawienie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych ( zgodnie z art. 24 h 
ustawy o samorządzie gminnym). 

12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad 41 Sesji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk 

dokonała otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pan Burmistrza, kierowników 
jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów 

oraz Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. Powitała nowo wybraną 
Panią Sołtys z miejscowości Zabijak Ewę Torbus i pogratulowała wyboru, oraz sportowców 
osiągających wysokie wyniki sportowe. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu dzisiejszym będzie miał miejsce 
uroczysty akcent , chcemy pogratulować naszym sportowcom osiąganych sukcesów pod 
czujnym okiem trenerów . Złożyła gratulacje sportowcom i ich trenerom , bez których nie 
byłoby naszych mistrzów. 
Następnie Pani Przewodnicząca Rady odczytała obecnie osoby wyróżnione i ich osiągnięcia: 

1) Oliwier Szot - II miejsce w 29 Indywidualnych Mistrzostwach Polski Juniorów 
w Boksie w kategorii wagowej do 63,5 kg. , który otrzymał nagrodę Burmistrza , 
zgodnie z uchwalonym przez Radę Gminy i Miasta Koziegłowy Regulaminem 
przyznawania nagród za wysokie wyniki sportowe 

2) Maria Jędrusik - III miejsce w grze mieszanej w Indywidualnych Mistrzostwach Polski 
Młodzików Młodszych w Badmintonie, która również otrzymała nagrodę Burmistrza, 
zgodnie z uchwalonym przez Radę Gminy i Miasta Koziegłowy Regulaminem 
przyznawania nagród za wysokie wyniki sportowe 

oraz 
pierwsze miejsce w Mistrzostwach Subregionu Północnego Województwa Śląskiego 
w Crossie Rowerowym kategoria generalna drużynowa: 

!)Małgorzata Jęderko 

2)Gniewomir Trzaska 
3)Jan Łuków 
4)0skar Maśka 
5)Dawid Będkowski 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta wraz z Panem Burmistrzem i Panem Sekretarzem 
wręczyli nagrody i wyróżnienia sportowcom, składając gratulacje i życzenia. 
Pan Burmistrz podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy za jednomyślną decyzję 
o przyznawaniu nagród dla naszych zawodniczek i zawodników. Pogratulował opiekunom, 
rodzicom i trenerom, ponieważ te osiągnięcia są ich sukcesem wspólnym. 
Nadmienił, ze na następnej sesji będą wręczane kolejne nagrody Burmistrza i samorządu 
Gminy i Miasta Koziegłowy za osiągnięcia sportowe w kolarstwie , które miały miejsce 
w ostatnim czasie. 

Po wręczeniu podziękowań i nagród dla sportowców Pani Przewodnicząca ogłosiła 5 
minutową przerwę w obradach. 
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Po przerwie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 
Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie, w sesji Rady Gminy 
i Miasta Koziegłowy uczestniczy 14 radnych. Stwierdziła więc , że sesja jest prawomocna. 
Lista obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9, 1 O do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zaproponowała niżej wymienione 
zmiany w porządku obrad bieżącej sesji: 

1. Wyłączenie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu w miejscowości 
Rzeniszów 

2. Rozszerzenie porządku obrad bieżącej sesji o podjęcie uchwał : 

1) w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z 24 listopada 2016 Nr 
163/XXV/2016 w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych obsługiwanych przez 
Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty Samorządowej Gminy i Miasta 
Koziegłowy, 

2) w sprawie nabycia nieruchomości w Wojsławicach z przeznaczeniem pod drogę . 

Pani Przewodnicząca nadmieniła, że projekty w/w uchwał były szczegółowo omówione 
na wtorkowym posiedzeniu wspólnym komisji . 
Zaproponowała rozpatrzenie projektów uchwał jako punkty 9 i 1 O porządku obrad 
i przesunięcie pozostałych. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian 
porządku obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano, w związku z tym Pani Przewodnicząca Rady 
poddała pod głosowanie porządek obrad sesji wraz zaproponowanymi zmianami. 
Porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
Projekt uchwały wycofanej z porządku obrad stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwalony porządek obrad Sesii: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2022 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku 

od nieruchomości. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Postęp. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
z 24 listopada 2016 Nr 163/XXV/2016 w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych 
obsługiwanych przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty Samorządowej 
Gminy i Miasta Koziegłowy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Wojsławicach z przeznaczeniem 
pod drogę. 

11 . Informacja o stanie realizowanych zadań oświatowych w Gminie i Mieście Koziegłowy 
za rok szkolny 2021/2022. 

12. Przedstawienie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych ( zgodnie z art. 24 h 
ustawy o samorządzie gminnym). 

13. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

14. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zakończenie obrad 41 Sesji. 

Ad. pkt3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , 
każdy miał możliwość zapoznania się z nimi. Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub 
uwagi do protokołu. Uwag nie zgłaszano. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 29 września 2022 roku został przyjęty 
14 głosami „za" (jednogłośnie) . 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał 
i Wniosków w składzie: 

1. Pan Czesław Chwist 
2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Leonard Jagoda 

Ad. pkt 5 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy i Miasta Koziegłowy na 2022 rok ( załącznik nr 11 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 362/XLI/2022 w sprawie zmian w budżecie 2022 roku została przyjęta 

14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zrmany 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( załącznik nr 12 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 363/XLI/2022 w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

rocznych stawek podatku od nieruchomości ( załącznik nr 13 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że podatek od nieruchomości w naszej Gminie 

wzrasta o około I 0% i jest to jedna z najniższych stawek w porównaniu z ościennymi 

gminami Woźniki, Żarki czy Poraj. We wtorek przeprowadzono obszerną dyskusję na temat 

podatków i Pan Burmistrz z Panią Skarbnik, na wniosek Rady , od stycznia utworzy nową 

komórkę , która będzie uszczelniała podatki i sprawdzała dokładnie nieuczciwych 

podatników. Myśli, że w Gminie i Mieście Koziegłowy takich podatników jest bardzo mało, 

albo w ogóle nie ma. Jeżeli jednak są, to mają czas na zgłoszenie do końca grudnia br. 

deklaracji zgodnej ze stanem faktycznym . Po tym okresie, jeżeli ktoś tego nie zmieni może 

być ukarany w ten sposób, że pięć lat wstecz będzie musiał uregulować należności od stanu 

faktycznego. Większość mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy oczekuje poprawy jakości 

życia, oczekuje chodników, dróg, więc musimy wszyscy uczciwie regulować należności , 

nie tylko ci podatnicy którzy z mocy ustawy regulują podatek od gruntu na podstawie danych 

z ewidencji gruntów. Od stycznia będziemy wszyscy traktowani jednakowo . Prosiła, 

by Państwo Sołtysi przekazali to swoim mieszkańcom w poszczególnych miejscowościach. 

Uchwala Nr 364/XLI/2022 w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku 

od nieruchomości została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt8 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie m1eJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Postęp ( załącznik nr 14 do protokołu) . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 365/XLI/2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Postęp 
została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 9 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Gminy i Miasta Koziegłowy z 24 listopada 2016 Nr 163/XXV/2016 w sprawie wskazania 
jednostek organizacyjnych obsługiwanych przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny 
Oświaty Samorządowej Gminy i Miasta Koziegłowy ( załącznik nr 15 do protokołu). 

Pan Mecenas Sławomir Kania zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały jest błąd pisarski, który 
należy poprawić, a dotyczy numeracji paragrafów. 

Pani Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minutową przerwę, celem wyjaśnienia nieścisłości 
w projekcie uchwały . 

Po przerwie Pan Mecenas przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały - błąd powstał 

prawdopodobnie przy przekładaniu treści uchwały do legislatora. Przedstawił prawidłową 

treść projektu uchwały: 

w § 1 po dwukropku powinien być otwarty cudzysłów, a w nim treść ,, §3. ZEAOS prowadzi 

obsługę Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy w zakresie spraw administracyjnych 
i organizacyjnych dotyczących zadań z zakresu edukacji oraz całość zadań z zakresie 
wspierania rodziny realizowanych z wykorzystaniem środków z Europejskiego Funduszu 
społecznego " 

Następnie zmienia się numeracja paragrafów: zamiast §3 powinien być §2, a zamiast §4 
powinien być §3. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Prawidłowa treść projektu uchwały po poprawkach : 

§ 1. W uchwale Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z 24 listopada 2016 r. nr 163/XXV /2016 

w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych obsługiwanych przez Zespół Ekonomiczno
Administracyjny Oświaty Samorządowej Gminy i Miasta Koziegłowy § 3 otrzymuje 
brzmienie: 

,,§ 3. ZEAOS prowadzi obsługę Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy w zakresie spraw 

administracyjnych i organizacyjnych dotyczących zadań z zakresu edukacji oraz całość zadań 
w zakresie wspierania rodziny realizowanych z wykorzystaniem środków z Europejskiego 
Funduszu Społecznego." 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Pani Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad poprawioną wersją projektu uchwały, 

którą przedstawił Pan Mecenas. 

Uchwała Nr 366/XLl/2022 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
z 24 listopada 2016 Nr 163/XXV /2016 w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych 
obsługiwanych przez Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty Samorządowej Gminy 
i Miasta Koziegłowy została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 10 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 
w Wojsławicach z przeznaczeniem pod drogę ( załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 367/XLI/2022 w sprawie nabycia nieruchomości w Wojsławicach 
z przeznaczeniem pod drogę została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że informacja o stanie realizowanych zadań 
oświatowych w Gminie i Mieście Koziegłowy za rok szkolny 2021/2022 omawiana była 
szczegółowo na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, każdy 
z Radnych tę informację otrzymał ( informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 
Zapytała czy Radni chcą się jeszcze odnieść do tej informacji. 

Głos zabrał Radny Pan Michał Kubalski, który podkreślił, że jest to jeden z najważniejszych 
dokumentów jakie otrzymali w ostatnim czasie dotyczący realizacji zadań oświatowych, 
wskazuje nie tylko wyniki naszych szkół i wyniki naszych uczniów , zadania realizowane 
przez ZEAOS, ale wskazuje też pewne niepokojące rzeczy, które dotyczą nie tylko naszej 
Gminy, ale również całej Polski, a mianowicie demografii. Raport jasno mówi, że w ciągu 
najbliższych lat wchodzimy w okres niżu demograficznego . Patrząc na liczebność klas szkoły 
będą coraz mniejsze . Dlatego biorąc pod uwagę to, co nas czeka w niedługim czasie , składa 
wniosek formalny o rozpoczęcie prac zgodnie z zapisami , które są w naszej strategii, 
w naszej gminnej do 2030 roku. Składa wniosek byśmy rozpoczęli opracowanie strategii 
dla naszej oświaty biorąc pod uwagę tendencje które się zbliżają, zadania i wyzwania, które 
przychodzą przed oświatą na najbliższy czas. 
Pani Przewodnicząca zapytała czy ma to być od stycznia. 
Pan Michał Kubalski stwierdził, że biorąc pod uwagę, że mamy końcówkę roku, rozsądnym 
byłoby aby rozpocząć prace po nowym roku. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że wniosek zostaje przyjęty, a Pan Burmistrz odniesie 
się do niego, wraz z Panią Dyrektor ZEAOS Panią Katarzyną Zychowicz. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk 
odczytała informacje dotyczące oświadczeń majątkowych: 

1) informacja Wojewody Śląskiego dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych 
przez Przewodnicząca Rady i Burmistrza za 2021 rok ( załącznik nr 18 do protokołu); 

2) informacja Przewodniczącej Rady dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych 

przez radnych Rady Gminy i Miasta Koziegłowy za 2021 rok ( załącznik nr 19 
do protokołu). 
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Burmistrz Pan Jacek Ślęczka przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 
złożonych przez Zastępcę Burmistrza, Sekretarza GiM, Skarbnika GiM , kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne 
w imieniu Burmistrza ( załącznik nr 20 do protokołu). 

Ad. pkt 13 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem 
przedstawienia informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz na wstępie pogratulował Pani Sołtys miejscowości Zabijak jednomyślnego 
wyboru przy bardzo dużej frekwencji mieszkańców i życzył, aby praca społeczna przynosiła 
satysfakcję, rezultaty i wyniki . 

Podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy za przyjęte w dniu dzisiejszym uchwały, 
które determinują wykonywanie zadań własnych w zakresie zmian w budżecie ale i również 
uchwały o znaczeniu strategicznym czy porządkowym . Ma nadzieję, że zmieniony plan 
dla miejscowości Postęp otworzy szerszy front rozwoju podmiotu gospodarczego , który 
wnioskował o zmianę miejscowego planu. Ma nadzieję, że również przyjęta uchwała 

w sprawie zakupu już wydzielonej działki za zgodą właściciela pozwoli w przyszłości 
na zaprojektowanie drogi łączącej Wojsławice z Rzeniszowem tak, aby ten przejazd , 
ale i komunikatywność była w pełni zachowana. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

- z Panią Przewodniczącą Rady , z częścią dyrektorów szkół i radnych uczestniczył 

w wyjazdowym podsumowaniu XI edycji konkursu literacko-historycznego „Polskie 
Więźniarki w Ravensbriick "organizowanym przez Szkolę Podstawową w Pińczycach 
i jak co roku odbyło się to w Krakowie pod patronatem Pani Profesor Wandy Pułtawskiej , 
gdzie wręczono nagrody i wyróżnienia laureatom konkursu. W bieżącym roku uroczystość 

odbyła się w Małopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Krakowie, dzięki uprzejmości Pana 
Wojewody, w doskonałej asyście Młodzieżowej Orkiestry Dętej oraz solistów. Mieliśmy 
przyjemność uczestniczyć w tym wyjątkowym wydarzeniu; 

Koło Gospodyń Wiejskich z Mysłowa uczestniczyło, reprezentując również Gminę 

i Miasto Koziegłowy oraz województwo śląskie w Warszawie w finale festiwalu „Polska 
od Kuchni". Pogratulował aktywności Kołu Gospodyń Wiejskich z Mysłowa 
w poszczególnych kategoriach, które Koło reprezentowało; 

spotkanie w zakresie budowy trasy DK 91 - na odcinku od Brudzowic do Markowic jest 
przebudowywana droga ( stara jedynka), utrudnienia które powstały będą się powoli 
przenosić na drugi pas jezdni, stąd zostaliśmy zapoznani ze wstępnym planem objazdu 
i pewnych utrudnień. Za pośrednictwem Państwa Radnych i Sołtysów oraz zebrania 
mieszkańców w Zabijaku nakreślał trudności, które prawdopodobnie od wiosny do końca 

przyszłego roku zaistnieją na głównym skrzyżowaniu drogi wyjazdowej powiatowej 
w miejscowości Zabijak. Jest to konieczne i nieuniknione tak, aby w przyszłości poprawić 
bezpieczeństwo na tymże modernizowanym odcinku . Plan i pewne uwagi, które 

zgłaszaliśmy jako samorząd i pracownicy Urzędu GiM, jest do wglądu w Referacie 

Inwestycji i Zamówień Publicznych. Prosił o zapoznanie się z dokumentacją. Naniesione 
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zostały uwagi i spostrzeżenia, aby po drogach gminnych w czasie objazdów mogły 
się poruszać tylko samochody normatywne do 8 ton, natomiast na drogach powiatowych 
i wojewódzkich samochody ciężarowe powyżej 8 ton. Taka uwaga została przyjęta, 
podczas spotkań w Urzędzie GiM, w miejscowościach Pińczyce i Zabijak jest kwestia 
abyśmy również zawnioskowali o uruchomienie połączenia Pińczyc z Brudzowicami , 
częścią Dziewek - jeżeli chodzi o ulicę Sosnową czy Szkolną , co uczynimy. Plany 
zastępczej komunikacji z tym związane są również w naszym polu widzenia i nasz 
Związek Powiatowo-Gminny już pracuje nad zmianą połączeń autobusowych tak, aby 
te utrudnienia w przejazdach uzupełniły komunikację, by w sposób bezpieczny 
funkcjonowała komunikacja z Koziegłowami i Myszkowem. Rozważane jest wydłużenie 
komunikacji publicznej z uwagi na to, że pierwsze nasze miesiące w tym naszym związku 
powiatowo-gminnym , ale i kursu dały i dają podstawę, by z optymizmem patrzeć 
na rozbudowę połączeń, a czynimy to w kolejnym rozwiązaniu . Gmina i Miasto 
Koziegłowy, poprzez naszych pracowników przygotowuje się do złożenia kolejnych 
wniosków na kolejny rok budżetowy jeżeli chodzi o dofinansowanie połączenia 

z Częstochową. Chcemy powtórzyć już przyjętą i dobrze funkcjonującą trasę Mzyki -
Gniazdów - Koziegłowy w kierunku Częstochowy oraz rozpoczętą trasę w kierunku 
Tarnowskich Gór i Lublińca z podmiotem, który obecnie jeździ i także te dwa wnioski 
dodatkowo Gmina i Miasto Koziegłowy będzie składała do Urzędu Wojewódzkiego ; 

działalność Ośrodka Pomocy Społecznej - Pan Burmistrz poinformował, że jesteśmy 

spokojni o świadczenia w zakresie pomocy i świadczeń socjalnych, które są realizowane 
na bieżąco. Przedstawił informację dotyczącą świadczeń związanych z dodatkiem 
węglowym. Do dnia dzisiejszego przyjęto i wprowadzono do systemu 4790 wniosków, 
z tego rozpatrzono 3724 wnioski . Zostało tylko 1000 wniosków, które będą terminowo 
rozstrzygane. Z tych 3742 wniosków liczba wniosków pozytywnie rozpatrzonych wynosi 
2754, liczba wniosków pozostających bez rozpoznania to 857, liczba decyzji 
administracyjnych odmownych wynosi 82. Kwota wypłaconych świadczeń na dzień 
dzisiejszy to 7.512.000 zł dla 2504 wnioskodawców. W dniu dzisiejszym rozpatrywane 
są wnioski od dnia 1 września 2022 r. Na inne źródła ustawodawca zezwolił na ewentualną 
możliwość rekompensaty i wypłaty dodatków - zostało złożonych 136 wniosków i są one 
obecnie ewidencjonowane . Ma nadzieję, że wpływające środki pozwolą na szybką 
realizację i tą formę wsparcia dla mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest też 
bardzo mocna forma reagowania Rządu poprzez wsparcie sprzedaży bezpośredniej przez 
samorządy. Na stronie internetowej Gminy i Miasta Koziegłowy, ale i również w Urzędzie 
GiM Koziegłowy są informacje, że Gmina i Miasto Koziegłowy zamierza przystąpić do 
tego programu . Mamy nadzieję, że jak najszybciej w dniu dzisiejszym wprowadzone 
poprawki do ustawy będą zwrócone do Sejmu , przegłosowane i podpisane przez Pana 
Prezydenta. Gmina i Miasta Koziegłowy jest już po pewnych elementach technicznych, 
które są niezbędne dla prawidłowego funkcjonowania tegoż zakupu preferencyjnego. 
Po pierwsze będziemy realizować to zadanie poprzez wyłoniony podmiot gospodarczy, 
który w naszym imieniu będzie przywoził zamówiony węgiel, będzie go magazynował 
i dystrybuował. Dystrybucja będzie odbywała się w sposób następujący: każdy 

mieszkaniec, który będzie spełniał kryteria zakupu preferencyjnego , jeżeli zechce takiego 
zakupu dokonać, będzie poproszony o złożenie formularza zawierającego niezbędne 
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informacje , aby pracownicy merytoryczni Urzędu GiM rozstrzygnęli czy dany 
wnioskodawca spełnia kryteria zakupu preferencyjnego . Po stwierdzeniu, że kryteria 
zostają spełnione i po wpłacie należności na konto Gminy i Miasta Koziegłowy, a kwota 
za l tonę węgla nie przekroczy 2.000 zł, zamówiony węgiel w Urzędzie GiM Koziegłowy 
na uzgodniony termin telefonicznie , będzie dostarczony pod wskazany adres 
do gospodarstwa. Nikt nie będzie musiał się po węgiel gdziekolwiek udawać, wystarczy 
tylko zamówienie i wplata oraz telefonicznie uzgodnienie dnia i godziny odbioru. 
Nowelizacja ustawy przewiduje zakup węgla w dwóch transzach - w bieżącym roku 1,5 
tony i do końca marca roku przyszłego również 1,5 tony. W ustawie jest zapisane kto 
będzie mógł zakupić węgiel , a może zakupić każde gospodarstwo zaewidencjonowane 
w bazie ewidencji niskoemisyjnej, otrzymało lub spełnia kryteria do otrzymania tzw. 
dodatku węglowego, złożyło oświadczenie że dany wnioskodawca nie skorzystał do tej 
pory z zakupu preferencyjnego, prowadzonego przez podmioty gospodarcze. Gmina 
i Miasta Koziegłowy zawrze umowę z podmiotem gospodarczym, który będzie sprzedawał 
węgiel dobrej jakości. Gdy tylko ustawa zostanie obowiązywać my, jako Gmina i Miasto 
Koziegłowy, pracownicy jesteśmy na to gotowi, a węgla nie powinno zabraknąć; 

- sprawy związane z oświatą - przygotowujemy się zarówno do projektu budżetu, 

ale i zmian które będą, jak w sprawozdaniu z wykonania zadań oświatowych 

za 2021/2022 rok , które było przedstawione .Mamy nadzieję, że sytuacja ale i również 
forma działania będzie dla mieszkańców , beneficjentów, jakim są nasi uczniowie, będzie 
otwarciem i kontynuacją dobrych praktyk oświatowych. Miesiąc październik to również 
święto edukacji, mieliśmy przyjemność wręczać nagrody dla sześciu wyróżnionych 

nauczycieli z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy. W tym roku otrzymaliśmy dwa 
wyjątkowe wyróżnienia dla nauczycieli z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy . Jeden 
z nauczycieli otrzymał nagrodę Śląskiego Kuratora Oświaty , a jeden z nauczycieli 
nagrodę Ministra Edukacji Narodowej. Odbyło się spotkanie z nauczycielami emerytami 
poszerzone o formę artystyczną, ale i również kulinarną, którą przygotowały Panie 
z Ukrainy, które realizują swoje zadania w ramach Centrum Integracji Społecznej; 

uczestniczył w wydarzeniach związanych z realizacją projektów Erasmus i Erasmus+ 
w Szkole Podstawowej w Siedlcu Dużym; 

w miejscowości Cynków odbyło się duże wydarzenie . Dzięki bardzo dużej aktywności 
samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy, determinacji jednostki i społeczeństwa jednostka 
uzyskała możliwość zakupu nowoczesnego samochodu pożarniczego i wspólnie 
z Państwem Radnymi, środowiskami i jednostkami ochotniczych straży pożarnych 

uczestniczyliśmy w tej zbiórce jednostki OSP w Cynkowie podczas uroczystego 
przekazania samochodu; 

piece na pelet - jest to zadanie ze środków unijnych , połączone z innym ważnym 
zadaniem tj. solary i nie ma innej możliwości jak szukanie potencjalnych beneficjentów . 
Beneficjenci byli na początkowej liście do momentu kiedy sytuacja ekonomiczna nie 
uległa drastycznemu pogorszeniu , a w związku z tym również cena peletu, która jest 
wysoka. Prosił o rozpropagowanie informacji , a sięgamy po wszystkie możliwości 
rozpropagowania informacji. Jeżeli są jeszcze osoby, które się wahają , a zechciałyby 
przyjąć taki piec , zachęca do skorzystania. Wartość takiego pieca wynosi od 23.000 zł 
do 27.000 zł., udział beneficjenta to tylko i wyłącznie 15% wartości ,instalacja może być 
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dokonana w hybrydzie, co więcej jesteśmy skłonni jako GiM ponosić niewielkie nakłady 
finansowe dostosowując wentylację kotłowni do wymagań do współczesnych przepisów 
bhp; 

- solary - projekt jest bezpiecznie realizowany, dokonano ponad 500 audytów, podpisanych 
jest ponad 160 umów z beneficjentami. Ma nadzieję, ze od przyszłego tygodnia rozpoczną 
się montaże. Osoby pozytywnie zaudytowane są proszone o podpisanie umowy , a liczba 
solarów na dzień dzisiejszy jest na tyle duża, że każdy kto przeszedł pozytywnie audyt 
może umowę podpisać; 

- realizacja zadania pod nazwą „pompy ciepła" - wszyscy beneficjenci podpisali umowy, 
zostało do zamontowania 3 7 tych urządzeń , będą montowane w przyszłym roku 
i do połowy kwietnia każdy ze 140 beneficjentów będzie miał to urządzenie zamontowane. 
Na chwilę obecną zostały zamontowane wszystkie pompy powietrzne, a jest ich 24, oraz 
76 pomp gruntowych; 

- odbyło się spotkanie z prezesami jednostek OSP z terenu powiatu myszkowskiego 
z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiej Straży Pożarnej . Mamy nadzieję, że temat 
współpracy, ale i pewnych działań w zakresie bezpieczeństwa przeciwpożarowego 

nie tylko na szczebli gminy i powiatu, ale również województwa podczas tych spotkań 
wybrzmiał; 

- z Panem Sołtysem Starej Huty dokonali ostatecznych uzgodnień z mieszkańcem Gminy 
i Miasta Koziegłowy w sprawie korekty ul. Szkolnej w miejscowości Stara Huta; 

tydzień temu w niedzielę, na boisku sportowym w Gniazdowie odbyły się wyjątkowe 
zawody sportowo-pożarnicze , organizowane w ramach środków zewnętrznych „Poligonu 
Małego Strażaka". Podziękował ośmiu drużynom z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy , 
które zgłosiły akces do realizacji tego projektu, ale przede wszystkim złożył 

podziękowania prezesom jednostek , wszystkim osobom wspierającym za przygotowanie 
i realizację tego przedsięwzięcia; 

- co roku negocjowane są koszty za ścieki i obecnie po merytorycznych rozmowach 
doszliśmy do pewnego konsensusu dla zlewni Postęp dla wynegocjowania przystępnej 
ceny z 1 m3 dostarczanych ścieków; 

zakończono budowę kanalizacji sanitarnej Oczko - Nadwarcie , dokonaliśmy również 
pokrycia asfaltem dróg, które zostały naruszone podczas budowy. Ma nadzieję, ze równie 
skutecznie zostanie zrealizowana inwestycja w Koziegłówkach , która idzie w kierunku 
Warpia; 

- odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady działającej na rzecz osób niepełnosprawnych , 
naszą Gminę reprezentowała Pani Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Wojsławicach; 

- z Radnym Panem Leonardem Jagodą, który jest pasjonatem i osobą bardzo zaangażowaną, 

mieli kontakt z Panem profesorem Adamowiczem, który odwiedził Gminę i Miasto 
Koziegłowy, mieliśmy przyjemność pokazania zabytków i porozmawiać o pewnych 
planach Gminy i Miasta Koziegłowy przy konserwacji i renowacji wyjątkowych dzieł 
sztuki, jakie mieszczą się w kościele parafialnym w Koziegłowach ; 
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obwodnica dla Gniazdowa, Koziegłów i Koziegłówek - tak jak kilka miesięcy temu 
bardzo radośnie uczestniczyliśmy z Panem Ministrem, z Panem Marszałkiem przy 
podpisaniu listu intencyjnego w sprawie budowy obwodnicy, tak teraz przechodząc do już 
konkretów i realiów, nie mamy ludzi zachwyconych tą obwodnicą, bo niektórzy się cieszą 
że obwodnica poprawi bezpieczeństwo , ale coraz więcej osób przychodzi do Urzędu GiM 
niezadowolonych z przebiegu tejże obwodnicy, ponieważ obwodnica przebiega przez ich 
tereny lub ogranicza ich dostęp. Ma nadzieję, wypracowane przez Komisję Gospodarczą 
wnioski i spostrzeżenia przy konsultacjach będą przełożone na pismo do inwestora oraz 
do wykonawcy dokumentacji projektowej , które będzie wyczerpywało przynajmniej 
większość naszych obaw społecznych, gospodarczych czy komunikacyjnych . Natomiast 
nie odnosimy się co do pojedynczych działek czy do przebiegu tejże drogi w podziale 
ewentualnie geodezyjnym, bo ta droga musi być gdzieś ostatecznie umiejscowiona 
i zaprojektowana. Po I listopada br. będą spotkania konsultacyjne w miejscowościach 
Gniazdów, Koziegłowy poszerzone o część mieszkańców Koziegłówek oraz Wojsławic 
i Cynkowa. Sądzi, że Państwo Radni i Państwo Sołtysi jeszcze przed tymi konsultacjami 
zapoznają się ze sporządzoną dokumentacją . Dotyczy to również podmiotów 
gospodarczych, które działają przy ulicy w kierunku Wojsławic , które miałyby 

ewentualnie pewnego rodzaju ograniczenia i utrudnienia w działalności. Ma nadzieję, 
że w kontekście spotkań z projektantami i zarządcą drogi te wątpliwości będą rozwiane; 

- droga 791 miała swój fizyczny start po remoncie , uczestniczył wraz z sześcioma wójtami 
i burmistrzami w otwarciu całego odcinka. Pomimo wspominanych pewnych ograniczeń , 
trudności, ale i również naszych uwag które były zgłaszane, jesteśmy generalnie 
zadowoleni z tego odcinka, który poprawił przejezdność i bezpieczeństwo ale i również to, 
o co zabiegali mieszkańcy wzdłuż drogi 791 - rozdzielił ruch pieszy , rowerowy od ruchu 
samochodowego . My również wywiązaliśmy się z tej dodatkowej części zabudowy 
przystanków wzdłuż drogi 791 . Podziękował Dyrektorowi ZUK Panu Polakowi 
za sprawność, za szybkie postawienie przystanków. Pomimo pewnych trudności 

uzgodnieniowych, udało nam się to wszystko zrobić; 

do 15 listopada br. na ręce samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy postaramy się złożyć 
projekt budżetu na 2023 rok, który tworzy nam się coraz trudniej. Współczesne koszty 
życia, utrzymania , wzrost kosztów bieżących z jednej strony również stałe środki które 
Gmina i Miasto Koziegłowy ma w metryczkach, dotacjach i subwencjach, w dochodach -
ma nadzieję, że spowoduje to, iż trudne rozmowy czasami o pieniądzach, czasami 
o zmianach organizacyjnych wyzwolą w nas wszystkich obowiązek solidarnego dbania 
o każdą złotówkę zarówno po stronie dochodów jak i wydatków . To, co jest takim naszym 
sztandarowym zadaniem , które chcemy zrealizować , to budowa żłobka wraz z pełnym 
zapleczem i obsługą usług społecznych, publicznych przy ul. 3 Maja. Ma nadzieję, że po 
weryfikacji ofert które wpłynęły dokonamy wyboru najkorzystniejszej i rozpoczniemy 
prace budowlane . 
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Ad. pkt 14 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym . W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 29 września 2022 r. 
podejmowane działania to: 

przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 
praca nad materiałami sesyjnymi, 
zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

W okresie międzysesyjnym do Rady Gminy i Miasta wpłynęła negatywna opinia Rady 
Soleckiej z Postępu odnośnie propozycji nadania nazwy ronda w Postępie „NSZZ 
Solidarność" . 
Rada Sołecka podtrzymuje wcześniejszą pozytywną opinię o nadanie nazwy tego ronda 
,,Rondo Wolności" , zgodnie z pismem z dnia 11.03.2021 r. 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęło pismo jednostek OSP z terenu Gminy i Miasta 
Koziegłowy o zwiększenie nakładów finansowych na straże na 2023 rok. Z przedstawionych 
wyliczeń wynika, że koszty stałe na utrzymanie gotowości bojowej to kwota około 20.000 zł 
rocznie dla jednostki. 

Ad. pkt 15 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 16 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

Radny Pan Antoni Bielecki zapytał jak przedstawiają się prace nad projektowaniem 
ul. Warszawskiej w Koziegłowach i czy będzie możliwość spotkania się 

z projektantem; 
- Pan Burmistrz wyjaśnił, że z pewnych uwarunkowań formalnych musieliśmy 

aneksować umowę z firmą projektową , a dotyczy to szczególnie uzgodnień nie tylko 
środowiskowych, ale i uzgodnień z zarządcami dróg kategorii wyższej , a mówi 
o drodze wojewódzkiej 789 . Prace projektowe przebiegają bez zakłóceń , jedynie 
mamy trudności z uzyskaniem decyzji środowiskowej , ale i również pewnych 
uzgodnień kanalizacyjnych. Natomiast wersja zaproponowana przez firmę projektową 
jest wersją przez nas uzgodnioną i zaakceptowaną z wyłączeniem skrzyżowania ulicy 
Woźnickiej i Warszawskiej, cały przebieg jest utrzymany, co więcej w ciągu 

ul. Warszawskiej będzie położona nitka sieci kanalizacji sanitarnej - od ul. Topolowej 
aż po wylot w kierunku Rzeniszowa. Ta nitka będzie nitką ślepą do momentu kiedy 
Gmina i Miasto Koziegłowy nie uzyska zgody na wejście w drogę wojewódzką 789 
i nie połączy tego kolektora. Zwrócimy się do firmy projektowej z Olkusza o to, aby 
jeszcze w listopadzie br. mogła na takie spotkanie przybyć. Dobrze byłoby połączyć 
to spotkanie ewentualnie z obwodnicą , z ul. Warszawską i z kanalizacją , 
ul. Świętokrzyską i Żarecką. Możemy to spotkanie zorganizować w Domu Kultury , 
dzieląc te bloki spotkań; 
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- Radny Pan Michał Kubalski zwrócił się do Pana Burmistrz z pytaniem czy mógłby 
podsumować prace nad rozbudową kanalizacji sanitarnej na ul. Żareckiej 
i Świętokrzyskiej, na jakim jesteśmy obecnie etapie ; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że został złożony projekt budowlany do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich i czekamy na opinię. Projekt budowlany został zakończony, jest 
kompletny, złożony do Zarządu Dróg Wojewódzkich zgodnie z ich wcześniejszymi 
uzgodnieniami . Jesteśmy też po zespole uzgodnień dokumentacji projektowej. 
Niemniej jednak mamy pewne trudności, o których już wspominał, gdyż Zarząd Dróg 

Wojewódzkich i Województwo Śląskie przystępując do modernizacji wydziela 
z projektu budowlanego, który wcześniej odłożyliśmy , a ma nadzieję że tylko 
w czasie realizacji , a mówi o całym odcinku 14,7 km od Gniazdowa aż po Lgotę 
Nadwarcie. Niemniej jednak przy aktualizacji ulicy Żareckiej i Świętokrzyskiej 
Województwo Śląskie wydzieliło tylko i wyłącznie pas drogowy pod drogę 
wojewódzką. Natomiast między działkami prywatnymi a tą drogą wojewódzką 

powstały strzępy działek, które stały się własnością Skarbu Państwa .Tutaj jest 
kolejny problem, ponieważ na tym gruncie Skarbu Państwa przebiegają tzw. sięgacze 
łapacze , czasami studzienka i tutaj będziemy musieli uzyskać zgodę , nawet płacić 
dzierżawę za umiejscowienie tych urządzeń na działkach Skarbu Państwa . Stąd jego 
prośba i wniosek do Pana Starosty Powiatu Myszkowskiego , który będzie kierował , 
aby te wydzielone i nie potrzebne nikomu części działek Skarbu Państwa między 
drogą wojewódzką a prywatnymi działkami z mocy ustawy przekazać właścicielom 
tych gruntów, bo ta droga była kiedyś wydzielana z gruntów prywatnych i szeroki pas 
drogowy drogi wojewódzkiej wcześniejszy, jak mówi przy kontekście modernizacji 
obecnego projektu , ograniczył prawo do dysponowania prawem własności drogi 
wojewódzkiej i stąd taki wniosek. Zresztą z tym mają problem wszyscy mieszkańcy , 
którzy się przemieszczają przez tą drogę , przez Skarb Państwa , a co więcej muszą 
występować o służebność, co uważa za niepotrzebne w tym całym podziale 
geodezyjnym i własności. Stąd będziemy starać się, aby rzeczywiście Skarb Państwa 
te części działek przywrócił pierwotnym właścicielom.; 

- Radny Pan Michał Kubalski zapytał czy ten ważny punkt, jeżeli chodzi o regulacje 
stanów prawnych może spowodować jakieś utrudnienia w realizacji kanalizacji 
w ciągu drogi ulicy Żareckiej i Świętokorzyskiej; 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że tak, bo musimy takie same uzgodnienia przejść 
z Powiatem Myszkowskim, ale Powiat nie jest właścicielem działek Skarbu Państwa, 

jest tylko administratorem i zarządza w imieniu Skarbu Państwa, a ma przepisami 
związane ręce. Mieszkańcy, którzy ubiegają się o warunki zabudowy doskonale o tym 
wiedzą; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek w imieniu własnym oraz mieszkańców Lgoty 
Nadwarcie i Postępu podziękował Panu Burmistrzowi oraz Panu Dyrektorowi Zespołu 
Usług Komunalnych w Koziegłowach za trud załatwiania i montażu przystanków 
w ciągu drogi 791 oraz Radnym, którzy wyrazili poparcie finansowe w budżecie 
z przeznaczeniem na ten cel. Niewątpliwie te przystanki wzbogaciły infrastrukturę, 
ale równocześnie pokazały, że droga wojewódzka 789 wymaga dalszych inwestycji 
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i wygląda bardzo skromnie w porównaniu do drogi wojewódzkiej 791. Nie tracą 
jednak nadziei i wierzą, że Pan Burmistrz pomoże i zrobi wszystko żeby zacząć 

jeszcze w tej kadencji remont choćby deptaka drogi wojewódzkiej 789; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że wnioski Pana Wojciecha Chrapka i Pana Andrzeja 

Szóstaka są permanentnie ponawiane do Zarządu Dróg Wojewódzkich . Wystosujemy 
kolejne pismo do Pana Marszałka, do wiadomości Zarządu Dróg Wojewódzkich 
z prośbą o pilny remont i modernizację, w kontekście braku możliwości poprawy całej 
drogi , całego pasa drogowego. Chcielibyśmy, aby ta droga wojewódzka 789 
na wspomnianym całym odcinku została kiedyś wyremontowana; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak odnośnie zakupu węgla zapytał czy jeżeli dany 
mieszkaniec w bieżącym roku nie złoży deklaracji w sprawie zakupu węgla, a może 
się tak z darzyć np. z powodów finansowych, czy będzie mógł skorzystaj z tej 1,5 tony 

węgla w przyszłym roku; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że na chwilę obecną nie ma jeszcze odpowiednich przepisów 
prawnych, więc nie wiemy. Na dzień dzisiejszy są następujące warunki ubiegania się 

o preferencyjny zakup : 
1) źródło ciepła powinno być w bazie budynków niskoemisyjnych 
2) wnioskodawca musi albo skorzystać, albo skorzystał z tzw. dodatku węglowego , 

czyli został pozytywnie zweryfikowany jako źródło, jako mieszkaniec , jako dom, 

nieruchomość - skorzystał lub może skorzystać 
3) oświadczenie które będzie musiał złożyć wnioskodawca, że do tej pory nie 

korzystał z preferencyjnego zakupu. 
Każdy mieszkaniec ma możliwość zgłoszenia swojego źródła ciepła do Centralnej 

Ewidencji Emisyjności Budynków pomimo iż termin ustawowy 30 czerwiec br. już 

upłynął, ale ta baza jest w dalszym ciągu uaktualniana; 

- Sołtys miejscowości Oczko Pan Alfred Szczepanek, w imieniu własnym 

i mieszkańców podziękował Radzie, Panu Burmistrzowi oraz Panu Dyrektorowi 
Zespołu Usług Komunalnych za wykonaną inwestycję kanalizacji sanitarnej oraz 
inwestycje drogowe. Życzył, aby takie inwestycje powstawały w każdej 

miejscowości w Gminie i Mieście Koziegłowy; 

- Radny Pan Andrzej Szostak również podziękował Radzie i Panu Burmistrzowi 
za to, że w Oczku po prawie 40 latach jest nowa droga i wybudowana kanalizacja 

sanitarna. 

Ad. pkt 17 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna 
Kołodziejczyk zamknęła obrady czterdziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy, dziękując radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządz~szula Dyja. 
~ADY 
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